
Les instal·lacions de la Ribatana no estan en les millors condicions per a la pràctica del futbol. 
Aquesta és l'opinió del Club Futbol Ribatana, que mostra la seva disconformitat amb l'estat del 
camp de futbol d'herba natural del municipi, l'únic dels que queda actualment al Ripollès. El club 
també expressa el seu malestar per altres aspectes que es podrien millorar de les instal·lacions en 
general. Els cants de sirena sobre la possibilitat de construir un nou camp de gespa artificial a Ribes 
han sonat últimament. L'Ajuntament no ha volgut fer declaracions al respecte.

Segons la Ribatana, també caldria reparar algun focus del camp que està fos, canviar les porteries de 
ferro que encara aguanten o canviar el sistema de reg. Els aspersors del mig del camp fan panxa, 
queden inundats i també són un perill pels jugadors a l'hora de jugar. En comparació amb altres 
clubs de Quarta, Pous va destacar com a exemple de bones instal·lacions el camp de gespa natural 
de Borgonyà. O que a Santa Maria de Corcó ja està pressupostat un camp de gespa artificial per la 
temporada que ve, per substituir el de terra. La base del futur del club passa, segons la Ribatana, per 
la gespa artificial. Així ho ha expressat el coordinador, Gerard Pous.  

http://www.ripollesdigital.cat/article/30628/queixa-de-la-ribatana-per-lestat-del-camp-de-futbol


